

Surat khabar: Utusan Borneo (Tempatan)

Hari/Tarikh: 15/9/2013

Muka surat: 13

Tajuk : Langkah Positif S'wak Bina Profesional Antarabangsa.

Langkah positif S'wak bina profesional antarabangsa

KUCHING: Pengarah Urusan Biro Konvensyen Sarawak (SCB), Mike Cannon mengumumkan Penerima Anugerah Biasiswa Konvensyen Antarabangsa pada sidang akhbar di pejabatnya di sini semalam.

Bagi tahun kelima, enam anugerah biasiswa masing-masing bernilai RM10,000 meliputi perjalanan, penginapan, keahlian persatuan dan yuran pendaftaran konvensyen disampaikan kepada penerima membolehkan mereka menghadiri konvensyen antarabangsa pilihan masing-masing.

Dalam ucapannya, Mike berkata kejayaan itu membuktikan bakat istimewa Sarawak dalam mengambil langkah positif membina rangkaian profesional antarabangsa bagi memenangi bidaan persidangan antarabangsa untuk Sarawak pada masa hadapan.

"Matlamat kami adalah untuk menggalakkan bakal pembida baharu mengambil bahagian secara aktif dalam menghadiri konvensyen antarabangsa dan seterusnya mempamerkan faedah dan peluang bagi rangkaian konvensyen ini.

"Ia adalah penting bagi Sarawak membangunkan asas pengetahuan sendiri dengan ahli-ahli tempatan yang aktif," katanya.

Pemenang dipilih oleh panel hakim yang terdiri daripada wakil-wakil SCB yang

menyenarai pendek finalis berdasarkan permohonan bertulis dan temu bual dengan pemohon yang dipilih dari pelbagai latar belakang.

Pemenang anugerah untuk tahun ini adalah Profesor Dr Voon Boo Ho, Universiti Teknologi MARA Sarawak - 2013 Persidangan Antarabangsa mengenai Bahan, Arkitek dan Kejuruteraan (Beijing, China).

Dr Abdul Latip Hamrila dari Universiti Malaysia Sarawak (UNIMAS) - Persidangan Antarabangsa Kelustarian Ekonomi dan Sosial 2013 (Tokyo, Jepun).

Ngui Kwang Sing, Swinburne University of Technology (Sarawak Campus) - Persidangan Asia Kelima Pendidikan, ACE 2013 (Osaka, Jepun).

Chua Lee Chuan, Institut Pendidikan Guru (IPG) Kampus Batu Lintang - Konsortium Antarabangsa bagi Pembangunan Pendidikan (Ais) (Stockholm, Sweden).

Dr Caesar Dealwis, Universiti Teknologi MARA Sarawak - UMNO XVIII 2014 Yayasan Bahasa Terancam Persidangan (Lokasi TBC di Ottawa, acara Kanada pada 2013).

Brian Loh, Swinburne University of Technology (Sarawak Campus) - Persidangan Antarabangsa ke-9 pada Penerangan, Komunikasi dan Pemprosesan Isyarat (Tainan, Taiwan).

Pengarah Penyelidikan

SCB, Dylan Redas Noel menambah, para pemenang dipilih berdasarkan kualiti permohonan mereka dan kemungkinan putaran persidangan dan skop program.

"Tambahan pula, pemenang kami menunjukkan rasa kuat semangat dan dedikasi dalam bidang kerja masing-masing dan anugerah ini akan berkhidmat untuk menggalakkan mereka untuk membida konvensyen ke Sarawak," katanya.

Penerima biasiswa menerima trofi dan meraikan kemenangan mereka di Anugerah Penghargaan Anak Sarawak akan datang dianjurkan oleh SCB pada 30 November depan.

Satu inisiatif SCB, Anugerah Biasiswa Konvensyen Antarabangsa adalah terbuka kepada semua penduduk Sarawak berumur 18 tahun ke atas.

Pemohon mungkin dari institusi pendidikan, syarikat-syarikat swasta atau Jabatan Kerajaan atau mereka boleh menjadi pelajar-pelajar institusi pengajian tinggi mempunyai sokongan dari universiti mereka atau kolej.

Mereka mesti sama ada ahli-ahli yang sedia ada persatuan bukan kerajaan atau kerajaan untuk layak menyertai.

Konvensyen dipilih mesti diadakan di destinasi yang berbeza dan memenuhi kriteria yang dianjurkan di Malaysia.